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              018 26   Plevník-Drienové  255 
 

 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného dňa 18.12.2018 
 
Prítomní poslanci:          Ing. Michal Dodek, Ing. Michal Ďurkech, Soňa Jantošová, Ing. Rastislav Kretík, Milan Kušnier  
                                         Jana Muráňová, Ing. Tibor Slaninka, Vladimír Smatana Bc.,  Juraj Urík                                   

 
Starosta obce:               Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:              Ing. Milan Kremeň 
 
Zápisom poverená :       Ing. Milena Kremeňová  
 
Občania :                         Jaroslav Urík                      
 
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril o 17,30 hod. starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a  prítomných občanov. Konštatoval, 
že OZ je uznášania schopné, počet poslancov je 8 a poslanec Juraj Urík je ospravedlnený a dostaví sa v priebehu 
rokovania.  Oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy k bodom programu neboli. Dal hlasovať 
za návrh programu rokovania OZ. Poslanci návrh jednomyseľne schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo 
nasledovným schváleným programom: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie, volebnej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Návrh na schválenie textu kroniky za rok 2017 
6. Voľba :   -    zástupcu obce v rade MŠ a ZŠ 

-    krízového štábu obce 
     -    povodňovej komisie 
     -    likvidačnej a vyraďovacej komisie 
     -    kronikárky obce  

7. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2018 – rozpočtové opatrenia 
8. Návrh na schválenie rozpočtu obce na roky 2019-2021 
9. Návrh na schválenie Programu odpadového hospodárstva obce na roky 2016-2020  
10. Správa hlavného kontrolóra obce o vykonaných kontrolách 
11. Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2019 
12. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
13. Diskusia 
14. Záver 

Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za :  8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, voľba volebnej komisie, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu pani Janu Muráňovú, za členov Ing. Michala Ďurkecha a Ing. 
Rastislava Kretíka. Do volebnej komisie navrhol Ing.Michala Dodeka, Bc.Vladimíra Smatanu a p.Milana Kušniera. Za 
overovateľov zápisnice navrhol Ing. Tibora Slaninku a pani Soňu Jantošovú. Zápisom poveril Ing.Milenu Kremeňovú. Dal 
hlasovať za predložené návrhy. 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  8 Za :  8 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu pani Jana Muráňová. Konštatovala, že prijaté uznesenia sú 
splnené alebo sa priebežne plnia. Aktuálne sa eviduje plnenie nasledovných uznesení: 
Uznesenie č. 15/2017 –  pripraviť návrh riešenia na zníženie výdavkov na odpadové hospodárstvo obce – úloha trvá 
Uznesenie č. 12/2018 –  pokračovať v konaní za účelom obnovenia zrušeného napojenia na cestu I/61 v lokalite Niže- 
                                        Hradskej – úloha trvá 
Uznesenie č. 15/2018 – zámena obecného pozemku a pozemkom pani Anny Bednárovej – úloha trvá 
Uznesenie č. 18/2018 –  v spolupráci s TES Media, s.r o. Žilina zistiť záujem o zmenu a rozšírenie služieb káblovej                       
                                        televízie – úloha trvá 
Uznesenie č. 22/2011 –  vypracovávať rozbory hospodárenia obce za kalendárne štvrťroky – úloha trvá 
Starosta podal vysvetlenie k všetkým kontrolovaným zneseniam. Kontrola uznesení prijatých OZ je prílohou zápisnice. 
Počas prerokovávania tohto bodu programu na rokovanie OZ prišiel poslanec Juraj Urík. 
Diskusia: 
Ing. Michal Ďurkech:  v akom stave je riešenie situácie v lokalite Nižehradskej. 
Starosta vysvetlil, že napojenie miestnej komunikácie na cestu I/61 riešime, ešte v lete sme podali žiadosť na obnovenie 
napojenia na SSC, ale odpoveď na našu žiadosť sme dodnes nedostali, preto obec podá opätovnú žiadosť o obnovu 
napojenie cesty. Ohľadom situácie s výstavbou RD a spevnených plôch p.Ďurkecha Miroslava obec postupovala 
v súlade so stavebným zákonom.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 80/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od posledného pracovného zasadnutia OZ, teda od 29.10.2018 do dnešného dňa, čiže 18.12.2018. 

Od posledného pracovného rokovania OZ dňa 29.10. sme v obci pracovali na plnení úloh  v zmysle náplne 
práce, pokračovali v realizácii schválených projektov a oprave a údržbe obecných objektov a verejných priestranstiev. 
Z tých významnejších vecí spomeniem napríklad opravu hlavného schodiska do domu smútku na miestnom cintoríne, 
kde sme dokončili aj ďalšie chodníky zo zámkovej dlažby, upravili a doplnili výsadbu pri hlavnom kríži a soche anjela. 
V novembri sme  v zmysle schváleného rozpočtu dokončili aj realizáciu zateplenia časti obecného bytového domu, kde 
dochádzalo k tepelným mostom a tvoreniu plesní v bytoch. Ukončené, odovzdané a plne funkčné je aj nové vykurovanie 
kultúrneho domu, čo by sa malo prejaviť v ďalšom období aj na úspore nákladov na vykurovanie. Taktiež sa ukončila 
oprava strešného plášťa objektu šatní v športovom areáli, na ktorú nám bola poskytnutá dotácia z MF SR vo výške 10 
tis.€. Z vlastných financií sme ešte zabezpečili vybudovanie nového bleskozvodu na celom objekte. Štrkodrvou 
a recyklátom z asfaltu sme upravili aj najhorší úsek miestnej komunikácie Dráhy. 

 Z ďalších významnejších akcii, na ktoré sa nám podarilo vybaviť dotáciu sme už nestihli realizovať detské 
ihrisko na bývalom kúpalisku (dotácia 8 tis.€) a ani začiatok výstavby hasičskej zbrojnice (dotácia 30 tis.€). Tieto akcie 
plánujeme začať na jar budúceho roka, rovnako ako aj realizáciu zníženia energetickej náročnosti objektov MŠ a OÚ, 
kde už máme podpísanú zmluvu s celkovým nenávratným finančným príspevkom vo výške 654 tis.€. Spomenuté akcie 
sú súčasťou návrhu rozpočtu obce na budúci rok, vrátane našich finančných spoluúčastí a preto verím v schválenie 
navrhnutého rozpočtu. 

Našimi pracovníkmi sme sa starali o opravy a údržbu verejných priestranstiev a to hrabaním a odvozom lístia, 
opravou  zlomeného dreveného kríža na Doline, osadením nových dverí, opravou omietok a náterom vonkajšej fasády 
objektu šatní na bývalom kúpalisku. Vlastnými kapacitami sme tiež začali opravy vnútorných omietok a maľovanie 
priestorov starej časti kultúrneho domu. Zabezpečili sme doplnenie a osadenie vianočnej výzdoby na stĺpy VO a 
ozdobenie vianočných stromčekov. Vykonali sme aj prípravné práce na osadenie dočasného premostenia cez Drienovku 
na ceste pod pálenicou smerom na Dolinu, kde je od dnes obnovená pôvodná trasa cestnej premávky okolo cintorína 
a zrušená problematická obchádzka po úzkej Drienovskej ulici. Zrezali sme tiež vyschnuté a nebezpečné stromy v areáli 
MŠ. Predchádzajúci a tento týždeň môžem nazvať ako poruchový. Mali sme poruchu kotlov v plynovej kotolni MŠ, kde 
sme museli zabezpečiť výmenu pokazenej riadiacej jednotky, porucha kúrenia bola aj v obecnej 11-bytovke, kde nám 
nekúrila jedna vetva kúrenia a neustále opravujeme aj poruchy verejného osvetlenia a miestneho rozhlasu. A dnes bola 
veľká porucha hlavného vodovodného potrubia v obci a celá obec bola od rána bez vody a muselo byť zabezpečené 
dočasné zásobovanie vodou pomocou cisterien z PVS. Samozrejme riešime aj rôzne podnety a sťažnosti našich 
občanov, zúčastňujeme sa aj rôznych školení a pracovných stretnutí. Do kultúrneho domu sme dokúpili stoličky a doplnili 
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kuchynku o potrebný riad a  poháre. Zakúpili sme aj posypový vozík na zimnú údržbu chodníkov a verejných 
priestranstiev. Riešil som aj nepríjemné záležitosti ohľadom umiestnenia do zariadenia a následne pohrebu občana 
s trvalým pobytom na obci. Ale absolvoval som aj príjemné stretnutie na obecnom úrade s p.Mendlovským a jeho 
sestrou z USA, ktorí zabezpečili a darovali obci sochu anjela na miestnom cintoríne. Možne ešte príjemnejším 
a poučným bolo stretnutie so 101 ročnou pani Poláčkovou, ktorá osobne prišla na obecný úrad pri príležitosti jej 
životného jubilea a to samozrejme peši, s dobrou náladou a úsmevom na tvári. 

Významnou udalosťou v živote obce boli aj komunálne voľby konajúce sa 10.11.2018, ktoré síce nepriniesli 
zmenu vo funkcií starostu obce, ale v obecnom zastupiteľstve je šesť nových poslancov a len traja poslanci zostali 
pokračovať vo svojej práci z predchádzajúceho volebného obdobia. 

V kultúrno- spoločenskom živote je naša obec aktívna, za čo patrí vďaka všetkým, ktorí pre občanov 
zabezpečujú a ponúkajú možnosti kultúrneho a športového vyžitia. Len za posledný mesiac sa v obci uskutočnila 
Katarínska zábava TJ a v rámci predvianočného víkendu sa v túto sobotu v kultúrnom dome uskutočnili aj tradičné 
vianočné trhy s bohatou účasťou šikovných predajcov ale aj návštevníkov. Spestrením trhov bolo kultúrne vystúpenie 
Mužákov Morávia a Drienok. V nedeľu po svätej omši sme otvorili obecný Betlehemu pred OÚ a poobede si krásny 
kultúrny program – prierez vianočných zvykov a tradícii pripravil DFS a FS Dúbravček a ĽH Dúbravienka, ktorí nás 
naladili na blížiace sa vianočné sviatky. Sociálna komisia zabezpečila vianočné balíky do sociálne slabších rodín a obec 
tiež každoročne pred Vianocami prispieva sumou 20 € občanom do 25 rokov so zdravotným postihnutím. Počas 
vianočných sviatkov a začiatkom nového roka sa v obcí uskutoční veľa kultúrno-spoločenských a športových akcii, na 
ktoré všetkých srdečne pozývam. 

Blíži sa nám koniec roka, nastáva čas hodnotenia toho čo sa nám tento končiaci rok podarilo viac a čo menej.  
Ako starosta obce musím konštatovať, že väčšinu prijatých úloh sa nám podarilo splniť, ale určite sú aj také veci, ktoré 
sa nám splniť resp.vybaviť nepodarili. Myslím si však, že naša obec a život v nej sa vyvíja dobrým smerom. Obecný úrad 
vie zabezpečiť všetky činnosti a povinnosti, ktoré nám vyplývajúce zo zákona o obecnom zriadení. Nie všetko sa však 
dá  zrealizovať za jeden, dva roky, ale postupnými krokmi sa snažíme vyhovieť potrebám a požiadavkám občanov. Ak 
sa tak nestalo nie je to preto, že by sme nechceli, alebo nemohli, ale všetko má svoje pravidlá a postupy 
a v neposlednom rade všetko závisí od finančných možností obce. Počas roka sme prežili dni radostné a úspešné, ale aj 
dni v ktorých sa nám darilo menej. Želám si, aby tých úspešných a radostných dní v živote obce a jej občanov bolo čo 
najviac. Ako starosta obce chcem poďakovať všetkým, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom pričinili o rozvoj obce a verím, že 
aj v ďalšom roku sa nám spoločne podarí napĺňať naše plány  a prispejeme tým k rozvoju našej krásnej obce. 

 
Diskusia: 
Jana Muráňová – informovala o vystúpeniach DFS a o vianočných trhoch, kde mali občania možnosť dobrovoľne 
prispieť finančne na podporu rodiny Kuvikovej Výťažok bol odovzdaný p.Jantošovej a tá zabezpečí jeho odovzdanie 
určenej rodine do vianočných sviatkov. 
Ing. Rastislav Kretík – len orientačne chce vedieť koľko stálo zateplenie časti 11-bytovky, prístupu na Dráhy a schodov 
k Domu smútku. 
Starosta odpovedal, že bytovka stála cca 14500 €, cesta Dráhy – zatiaľ sme nedostali faktúru, a schody do Domu 
smútku nás vyšli na cca 4500 €. Presné výdavky na tieto akcie vieme poskytnúť na základe dodávateľských faktúr. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 81/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 5/  Návrh a schválenie textu kroniky za rok 2017  
Starosta obce informoval poslancov, že text kroniky za rok 2017 bol prerokovaný aj na Obecnej rade, na rokovaní OZ 
privítal kronikárku obce Mgr.Boženu Zigovú a odovzdal jej slovo. Mgr.Zigová oboznámila poslancov so spôsobom 
vedenia obecnej kroniky a uviedla najdôležitejšie udalosti zo života obce za rok 2017.  
Diskusia: 
Jana Muráňová – vyslovila poďakovanie Mgr.Zigovej za vedenie kroniky 
Starosta tiež poďakoval za príkladné vedenie obecnej kroniky a zbieranie informácii o udalostiach nielen v našej obci, 
ale aj vo svete, ktoré poslúžia a budú zaujímavé aj pre budúce generácie. 
Mgr.Zigová poďakovala za príjemné slová a zároveň požiadala vzhľadom k veku a zdravotnému stavu uvažovať do 
budúcna o novom kronikárovi obce. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 82/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 6/ Voľba zástupcu obce v rade MŠ a ZŠ, krízového štábu obce, povodňovej komisie, likvidačnej  
                  a vyraďovacej komisie, kronikárky obce 
Starosta obce navrhol, aby voľba bola verejná a so spoločným hlasovaním všetkých navrhnutých kandidátov, nakoľko 
menovaní boli vopred oslovení a s uvedeným návrhom so zaradením do ostatných komisií súhlasia. 
Diskusia – do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 83/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 7/  Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2018 - rozpočtové opatrenia 
Starosta obce predložil a vysvetlil zmeny v rozpočte, uvedené v rozpočtových opatreniach č. 17 – zvýšenie výdavkov pri 
dosiahnutí vyšších príjmov, č. 18 – presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu pričom sa 
nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, č. 19 – zvýšenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov, č. 20 presun 
rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu pričom sa nemenia. Rozpočtové opatrenia č. 17 až 20 sú 
prílohou zápisnice.  
Diskusia:  
Ing. Michal Ďurkech – rozpočtové opatrenia č. 17 a č. 18 majú dátum 1.10.2018, či tam nie je chyba. 
Starosta odpovedal, že boli nahrané do systému RISSAM v 10. mesiaci a na OZ ich predkladáme až po uplynutí 
mesiaca, minulé zastupiteľstvo bolo ustanovujúce-slávnostné a rozpočtové opatrenia neboli súčasťou programu. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 84/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 8/   Návrh na schválenie rozpočtu obce na roky 2019 - 2020 
Návrh rozpočtu na roky 2017-2019 bol zverejnený na úradnej tabuli obce 28.11.2018, bol prerokovaný na zasadnutí 
obecnej rady a na zasadnutí komisie pre financie, obecný majetok, rozvoj a podnikanie. Starosta vysvetlil jednotlivé 
položky rozpočtu a poskytol informácie o zmenách návrhu rozpočtu, ktoré boli  doplnené do návrhu k dnešnému dňu 
z dôvodov zverejnenia  podielu obcí na výnose dane z príjmov fyzických osôb pre rok 2019 MF SR dňa 12.12.2018, 
podľa ktorého obec dostane o cca 49 tisíc € viac ako sme pôvodne rozpočtovali, predloženie upraveného rozpočtu ZŠ a 
doručených žiadostí pánov Turičíka a Ganobjaka o úhrade ceny pozemkov za Váhom čiastočne k 31.12.2018 a zvyšok 
až v termíne k 31.3.2018, preto boli kapitálové príjmy na rok 2019 zvýšené o 75 tisíc €. Starosta tiež informoval, že obec 
navrhuje použiť na financovanie kapitálových akcií rezervný fond  v sume 148 000 € a to na výstavbu novej hasičskej 
zbrojnice sumu 100 000 €, na výstavbu novej miestnej komunikácie Bukovanova sumu 30 000 € a na projektovú 
dokumentáciu rekonštrukcie budovy č. 96 sumu 18 000 €.Ďalej informoval, že na financovanie kapitálových akcií v roku 
2019 obec použije aj kapitálové granty prijaté na bežné účty v roku 2018 a to od MV SR sumu 30 000 € na výstavbu 
novej hasičskej zbrojnice a od Úradu vlády SR sumu 8000 € na výstavbu nového detského ihriska na ploche bývalého 
kúpaliska. 
Diskusia: 
Ing. Rastislav Kretík informoval, že finančná komisia ako poradný orgán odporúča OZ schváliť upravený predložený 
návrh rozpočtu na rok 2019. 
Ing. Milan Kremeň – predložil odborné stanovisko hlavného kontrolóra k upravenému návrhu rozpočtu na rok 2019 
a odporúča jeho schválenie. Stanovisko je prílohou zápisnice. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 85/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 86/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 87/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 9/  Návrh na schválenie Programu odpadového hospodárstva obce na roky 2016-2020 
Starosta informoval, že predložený návrh Programu odpadového hospodárstva obce (POH) je zverejnený na webstránke 
obce, bol vypracovaný v súlade s platnou legislatívou a POH Trenčianskeho samostatného kraja a POH Slovenskej 
republiky. Následne bol predložený na posúdenie OÚ Považská Bystrica odbor starostlivosti o životné prostredie. 
Oznámenie o výsledku posúdenia je prílohou zápisnice. 
Diskusia: 
Ing. Michal Ďurkech sa pýtal kde či máme aj kontajnery na textil, kde sú  nádoby na oleje a odporučil ešte viac motivovať 
občanov k triedeniu odpadov lebo podľa Programu odpadového hospodárstva nám hrozia pokuty. 
Starosta odpovedal, že dva kontajnery na textil sú pri Jednote a žiadali sme ešte doplniť jeden kontajner na textil. 
Nádoby na olej sú pri 11 bj a MŠ. Po otvorení zberného dvora plánujeme doplniť o ďalšiu nádobu na olej a samozrejme 
následne robiť väčšiu informovanosť o spôsobe a možnostiach likvidácie odpadu v našej obci. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 88/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 10/   Správa hlavného kontrolóra obce o vykonaných kontrolách 
Hlavný kontrolór prečítal správu o vykonaných kontrolách. Správa je prílohou zápisnice. Do diskusie sa nik neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 89/2018 a) 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 11/  Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2019 
Hlavný kontrolór prečítal návrh plánu kontrolnej činnosti, ktorý bol zverejnený a vyvesený 28.11.2018. Návrh je prílohou 
tejto zápisnice.  
Diskusia: 
Ing. Michal Ďurkech – či môže OZ nariadiť hlavnému kontrolórovi niečo skontrolovať. 
Ing. Milan Kremeň odpovedal, že áno. Okrem navrhnutých kontrol na 1.polrok 2019 môže OZ na ktoromkoľvek 
zasadnutí požiadať hlavného kontrolóra aj o vykonanie iných kontrol na ktorých sa dohodne OZ. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 89/2018 b) 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 12/  Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
 

 Zástupkyňa starostu a hlavný kontrolór navrhli na základe zmeny zákona o právnom postavení a platových 
pomeroch starostov a primátorov  miest a obcí v znení neskorších predpisov platný od 1.12.2018 znova schváliť plat 
starostu s účinnosťou od 1.12.2018. Navrhli minimálny plat starostu podľa zákona a potvrdili rovnaké percentuálne 
navýšenie 50%, aké bolo starostovi schválené na ustanovujúcom zasadnutí OZ dňa 29.11.2018. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 90/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

 Starosta obce prečítal žiadosti pánov Turičíka a Ganobjaka o zmenu platobných podmienok kúpnych zmlúv 
uzatvorených s obcou a predĺženie termínu úhrad ceny pozemkov „Za Váhom“ do 31.3.2019. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 91/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 92/2018 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  9 Za :  9 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta obce informoval o príprave na realizáciu projektov na najbližšie obdobie a to o verejnom obstarávaní na 
dodanie komunálnej technike pre Zberný dvor, príprave prevádzkového poriadku pre Zberný dvor, ktorý musí 
schváliť aj odbor životného prostredia , o stave príprav na realizáciu detského ihriska a oddychovej zóny na bývalom 
kúpalisku a príprave verejného obstarávania na zhotoviteľa novej hasičskej zbrojnice. 

 
 
K bodu 13/  Diskusia 

 Starosta informoval prítomných o pripravovaných akciách konajúcich sa v našej obci počas Vianočných sviatkov a to 
konkrétne o Štefánskej zábave (29.12.), hokejbalových turnajoch v Plevníku (29.12.) a na Doline (5.1.) a tradičnom 
Silvestrovskom výstupe na Malý Manín (31.12.).  
 

 Zástupkyňa starostu navrhla vytvoriť pre kultúrny dom funkciu hospodár, ktorý bude mať na starosti odovzdávanie 
KD a preberanie KD po akciách kedy treba všetko skontrolovať, napríklad tak, ako to je  Rašove. S týmto návrhom 
súhlasí aj p.Jantošová nájsť niekoho šikovného a zodpovedného na túto prácu. 
 

 Občan Jaroslav Urík informoval, že pri nich už dlhšie nesvieti verejné osvetlenie a teraz vypadlo svetlo aj pri 
Dobrovičovi. 
 

 Ing. Michal Ďurkech navrhuje zistiť možnosti a osloviť majiteľov dotknutých pozemkov ohľadom vybudovania prípojok 
vody a plynu ešte pred dokončením cesty Bukovanova. 
 
 

K bodu 14/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup, zaželal všetkým krásne a pokojné Vianoce,  úspešný nový rok a 
rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
Starosta obce:   Miroslav Kremeň              ........................................ 

 

Overovatelia :                  Ing. Tibor Slaninka           ......................................... 

 

                                           Soňa Jantošová               .........................................  

   

Zapísala:   Ing. Milena Kremeňová   .........................................  

 

 

 

 


